
 

 

 
 
Beantwoording  vragen raadsleden 

 
Nummer DOC-23-659207 

Zaaknummer Z-22-434444 

Datum waarop de vraag is 
gesteld: 

8 maart 2023 

 
Fractie: 

 
VVD 

 
Raadslid: 
 

 
T. Beerepoot 

Afdeling  

Onderwerp Raadsvragen VVD raadsvoorstel Beleidsuitgangspunten Inkoop Jeugd 
en WMO Westfriesland 2024 (Herhaalde oproep) 

Termijn beantwoording is 
30 dagen 

 

 
Inleiding 
Meerdere malen (onder andere d.m.v. mijn raadsvragen van 20-02-2023) heeft de VVD het college inmiddels 
verzocht om de raads- en commissieleden het stuk, waarmede de gemeentelijke bijdrage aan de Gemeente 
Medemblik bekend gemaakt wordt, te verstrekken. 
Wij hebben de beantwoording op de raadsvragen van 20-02-2023 inmiddels ontvangen maar het gevraagde stuk 
was niet bijgevoegd. 
Wel schreef het college letterlijk: 
 
“Wij zijn van mening dat de informatieverstrekking die wij over de inkomsten uit het gemeentefonds doen 
voldoende zijn”. 
 
Op basis van deze college-mening in het gevraagde stuk derhalve bewust niet verstrekt. 
 
Naar aanleiding hiervan hebben wij de volgende aanvullende vragen: 

 

1a. Staat het de raadsleden vrij om die informatie op te vragen die zij nodig achten om hun 

rol als raadslid te kunnen invullen? 

antwoord  Ja 

1b. Is het aan het aan het college om te bepalen tot hoever zij informatie wensen te 

verstrekken of is dit aan de raads- en commissieleden? Zo ja, hoe bepaalt het college 

dit? 

Antwoord Conform artikel 169 van de gemeentewet geeft het college aan de raad mondeling of 

schriftelijk de door één of meerdere leden gevraagde inlichtingen tenzij het verstrekken 

ervan in strijd is met het openbaar belang. 

 

1c. Op welke gronden besluit het college, tegen de achtergrond van de vele gesprekken en 

sessies die het college met de organisatie en de raads- en commissieleden over dit 

onderwerp gevoerd heeft, om door een raadslid gevraagde informatie niet te 

verstrekken? 
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Antwoord Het college was in de veronderstelling dat uw vraag volledig was beantwoord. Namelijk 

het overzicht van de uitkering uit  het gemeentefonds over 2022. 

 

Na ambtelijk contact met u is duidelijk geworden dat u graag de brief van het rijk wil 

die aan het begin van 2022 is gestuurd, niet die van de verantwoording achteraf.  

 

Dit hebben wij niet uit uw eerdere vragen op kunnen maken. 

 

Verder schrijft het college: “de berekening van de uitkering uit het gemeentefonds is complex”. 
 

2. Is het college bereid om deze complexe berekening, voor raadsleden die dat wensen, 

nog nader toe te lichten? 

Antwoord Indien gewenst kan er een afspraak gemaakt worden met de ambtelijke organisatie om 

deze berekening toe te lichten. 

3. Tenslotte verzoeken wij het college om de al meerdere keren gevraagde informatie 

alsnog te verstrekken? 

Antwoord Bij deze beantwoording vindt u als bijlage de brief die wij op 23 december 2021 van het 

rijk hebben ontvangen. In deze brief wordt de uitkering uit het gemeentefonds voor 

2022 bekend gemaakt. Door het jaar heen wordt de algemene uitkering nog bijgesteld 

als gevolg van de mei- september- en decembercirculaire die het rijk publiceert. 

Daarnaast zijn er ook regelmatig correcties over voorgaande jaren.   

 

 


